RZECZYPOSPOEITEJ POLSKIEJ w BRUKSELI **CONSULAT** DE LA RÉPUBLIQUE DE POLOGNE à BRUXELLES

Nr. 5869/45.

Tel. 1 37.40.92 - 37.41.68

RG-01.02.42



CERTIFICAT.

Le Consulat de Pologne à Bruxelles certifie car la présente que ce jour, s'est présentée à ce Consulat, Melle Bronisława-Felicia KOHN, de nationalité polonaise, née le 27 Mai 1920, à Rzeszów, fille de Benjamin KOHN et de Amalia BIERMANN, épouse KOHN, qui adéclaré que, pendant l'occupation allemande, elle a porté le faux nom de ŻYLINSKA Maria, cour se soustraire aux rersocutions allemandes.

Elle a présenté le témoin Georges DINEUR, domicili' à Berchem-Anvers, I6 rue des Cinq Bains, qui connaît sa famille et a affirmé ses dires.

Le présent certificat est délivré à la demande de l'intéressée, pour être présenté au Consulat des Etats-Unis, en vue de faire les démarches pour obtenir le visa d'entrée.

Bruxelles, le 26 Septembre 1945.

Pour LE CONSUL DE POLOGNE.

XIIIlleur Vice-Consul.



KG-0102.43

Consulate of the Republic of Poland at Brussels # 5869/45

CERTIFICATE

The Polish Consulate in Brussels hereby certifies that this day the following presented herself to this consulate:

MLLE BRONISLAWA - FELICIA KOHN, of Polish nationality,

born May 27, 1920 in Rzeszow, daughter of Benjamin Kohn and Amalia Kohn, nee Bierman,

and declared that during the German occupation, she took the false name of MARIA ZYLINSKA in order to survive German persecution.

She presented as witness Georges DINEUR, residing at Berchem-Anvers, 16 rue des Cinq Bains, who knew her family and confirmed her statements.

This certificate was drawn up on the request of the petitioner, for presentation to the Consulate of the United States of America, in order to facilitate her entry visa.

For the Consul of Poland Z. Kulesza Vice-Consul

Brussels, September 26, 1945